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THE OKLAHOMA CITY BOMBING
WAS A FALSE FLAG
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First published March 21, 2021

Just my opinion as usual, based on years of extremely heavy internet research

Some have asked me why I haven't hit this major hoaxed event, and the reason is because it has already
been done. . . for the most part. Alex Jones hit it heavily back in the late 1990s, interviewing Hoppy
Heidelberg, General Partin and others, pretty much proving it was not done in the way we have been
told. It has been proved to be a government operation, probably CIA/FBI, with the cooperation of
Governor Frank Keating* (formerly FBI and Justice Department himself, installed as governor just
three months before the event) and others.

If you haven't already, I suggest you take that link and familiarize yourself with Heidelberg's testimony,
since it gets you a long way into this event. He was on the grand jury investigating the event, but didn't
go along with the cover-up. He ended up blowing the whistle on the cover-up in national news shows,
revealing that he had been threatened both by the judge and later by FBI. I find Heidelberg a mostly
reliable witness, but he could be part of the controlled opposition. Regardless of whether he was real or
not—and it doesn't really matter—he missed an entire level down the rabbit hole. For one thing,
watching that linked video shows us that he stood up against the government pretty well until the
“death” of Glenn Wilburn, at which point he seems to have finally been bluffed. He thought the death
was real, but I will show you it was faked—specifically to bluff Heidelberg and other real researchers.
For another thing, it appears he never figured out there was never any daycare center in the building,
and that all the deaths were faked. Finally, he never realized that Tim McVeigh wasn't mind-
controlled, he was simply an agent, and that his death was also faked.

Heidelberg said many times the whole thing was fake or a hoax, but what he meant by that is the
mainstream story wasn't true. He meant the building wasn't destroyed by a truck bomb and that
McVeigh wasn't responsible. This was also Alex Jones' line, and it has been the line of almost
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everyone who has pushed an alternative theory here, including General Partin. However, these
alternative theories all continue to accept the deaths as real, which is the main pillar of this story. The
event was an Operation Chaos event, which means its main purpose was to spread fear and confusion.
What spread that fear was not McVeigh or any of those other bozos, it was the death count, especially
of those toddlers. So switching perpetrators doesn't make much difference. Switching the bad guy
from McVeigh to your government doesn't dissipate the fear, does it? No, just the reverse, it increases
it. I have taught you that many times, most fully perhaps in the Breivik event, and my outing of Ole
Dammegard in part 4 there, where I reminded you that while you would think the government wouldn't
want to be fingered here, they are quite satisfied to have you afraid of them. That fear keeps you
compliant, doesn't it? If you believe McVeigh did it, your fear is actually quite limited, because you
figure your odds of running into a nutjob like that are low. With some luck, you can avoid a random
limited event, run by some crazy individual like Anders Breivik, Martin Bryant, or Tim McVeigh. But
if it is your own government running these events, and mercilessly slaughtering toddlers just to advance
some legislation, your fear is generalized and nearly unlimited. How can you avoid your own
government, or fight it? It seems completely hopeless, which is right where they want you.

You see, the problem with Hoppy Heidelberg is that he had some hope, some courage, and some
education. Like McVeigh, Heidelberg had a Mensa-level IQ. But your government doesn't want you
to have any hope or courage, since that just gets in their way. They don't want anyone asking any
questions. They want everyone to be like Heidelberg's fellow grandjurors, doing only what they are
told and not expecting anything more than that. Everyone but Heidelberg was easily cowed or bluffed,
and they were easily cowed or bluffed because they were afraid. Until the fake death of Glenn
Wilburn, Heidelberg wasn't afraid, which made him dangerous. So the point of these big hoaxes is the
creation of widespread fear, since that fear guarantees you won't question anything and won't make
trouble. You won't ask where your taxes are going and you won't question any of the narratives on TV.
You will just gulp them down and go on with your very limited business.

While I think Heidelberg was probably for real (though he may have been a really good actor), I think
Alex Jones is a bigger, more convincing Ole Dammegard. Jones is a premier controller of the
opposition, and his target is those—Ilike you—already far beyond the reach of the mainstream. You
aren't going to be fooled by CNN or Fox. So his job is to admit these events are fake to some extent,
but then to keep the fear high anyway. In the case of Oklahoma, that was done by admitting the
mainstream story was fiction, but selling the daycare center as real. That daycare center was the hook
of this whole con, so as long as that pillar is standing the event continues to do its job.

Remember, Jones did the very same thing with the Waco story, showing you the government was to
blame but forgetting to tell you the whole thing was staged. I have since proved (p. 17) that David
Koresh, real name Vernon Howell, was actually a plant from Treasury/ATF. He was also a plant from
the peerage, related to the all the Presidents. In fact, it turns out Tim McVeigh and David Koresh are
cousins, both being closely related through the Wroughtons (see below). They both come from the
Smith baronets as well. Which means. . . yep, like McVeigh, Koresh faked his death. Everyone at
Waco faked their deaths. It was more Intelligence theater.

As in other similar hoaxes, the Murrah building was an old 70s eyesore probably already scheduled for
destruction. Possibly it didn't meet code, like the Twin Towers and the buildings in Oslo. We can be
sure no one was 1in it at the time of the destruction, and that it was insured for over its value. Also like
the Twin Towers, the Murrah building crime scene was illegally put off-limits to the usual
investigations, the reports were falsified, and the building was prematurely taken down and sold as
scrap. As Heidelberg and Partin proved, it could not have been damaged by the truck bomb. It was
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damaged by multiple bombs planted inside the building, which then blew out. Same general thing we
saw later in Oslo, but using a very different device. That part of the analysis has already been covered
by others, and I will not hit it again here. I want to show you some things you haven't seen before.

I have previously hit parts of the Oklahoma event in passing, and I will remind you of them before
moving on. We are told McVeigh was arrested within hours of the event for driving without license
plates. So you are meant to believe he was a moron. Only a moron would pull a major event like this
and then drive around without license plates. That is just asking to get arrested. But McVeigh wasn't a
moron. They now admit he had a very high IQ, being above 130, Mensa-level, and that he had been
selected due to that intelligence to be in Special Forces. In fact, they now admit he had been tapped for
classified projects in Special Forces, making him double-elite. This guy was cream of the crop in the
army, and he was already working Intelligence missions before Oklahoma City. So it is pretty easy to
see he was still on assignment in this event. They tell you he had been discharged, but he hadn't.

McVeigh was supposedly wearing an Abe Lincoln T-shirt when he was arrested, with the phrase sic
semper tyrannis on it. “So always to tyrants”, allegedly shouted by John Wilkes Booth as he jumped
down out of the box. Ridiculous, but my readers now understand the connection. McVeigh's project
was theater just like that of Booth.

But that isn't all: we are told the same T-shirt had another quote on the back, this time from Jefferson.
“The tree of liberty must be refreshed from time to time with the blood of patriots and tyrants”. They
are kind of overdoing the story, aren't they? Have you ever seen a T-shirt with Lincoln on the front and
Jefferson on the back, and double quotes like this? I haven't. T-shirts aren't overloaded with historical
quotes like that, are they? I'm just surprised they didn't tell us the sleeves were long, the left sleeve
showing a Jackson quote about the central banks, “you are a den of vipers...”, and the right sleeve
showing a quote from Teddy Roosevelt, “Knowing what's right... blablablah.” That is what I mean
when I say the lies explode on the page. These scriptwriters in Langley don't know when to quit. They
don't know how to tell a believable lie.

They tell us McVeigh had been radicalized and thrown out of the army, but that is just the usual lame
story. There is not a speck of evidence for it and mountains of evidence against it, as you are about to
see. Add to that the fact that the big computers now have no listings for McVeigh in Terre Haute, IN,
or Colorado Springs or Florence, CO. Since he was supposed to be incarcerated in the second and
executed in the first, it is a huge red flag that the computers don't know he was there. Those are
government records, so they should be some of the easiest for computers to pull up. These computers
now know everything about us, and they are telling us McVeigh was not where we are told he was. All
but proving his arrest, jailing, and execution were just the usual theater.

McVeigh was allegedly executed on June 11, 2001, at age 33, so we see the usual numerology as well.
There were 19 children allegedly killed, same as the 19 hijackers, the 19 guerrillas with Castro, the 19
killed in Salem, etc. McVeigh was indicted on August 10, on 11 federal counts and 8 counts of first-
degree murder, aces and eights, Chai. He has a Habsburg jaw, which no one but me ever saw.
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McVeigh's Wikipedia page is a total fabrication, probably created directly out of Langley. There is no
evidence he ever washed out of Special Forces or that he became radicalized in any way. McVeigh's
genealogy is totally scrubbed at Wikitree and Ancestry.com. His mother is given at Wikipedia as
Mildred Noreen Hill, but the Chicago Tribune refers to her as Mildred Frazer—Frazer being her second
husband. His father is given as William E. McVeigh, and his grandfather is given as Edward McVeigh
of Niagara County, NY. McVeigh was born in Lockport and raised in Pendleton. Tim Dowling has a
small amount of information on McVeigh, but it is high quality, tying him to the Whittingtons, Deils,
Becks, Bosdens, and Plummers. Just so you know, the Whittingtons of the peerage are linked to the St.
Aubyns, which links us to my Harry Potter paper, where we saw that the publisher was a St. Aubyn.
That gives us a second quick link in this event between it and J. K. Rowling (also see first footnote
below).* The Whittingtons also link us to the Pooles, Brydges, Jervises, Throckmortons, Berkeleys,
and Wroughtons. There is an Evelyn Whittington in the peerage from Florida who married a Smith of
the Smith baronets of Dorset in 1929. These Smith baronets were also Hills. I remind you that
McVeigh's mother was a Hill, and that the Whittingtons are in her line.

McVeigh's aunt married Louis Zanghi, and the Zanghis are Italian nobles of Jewish lines. One of them
was convicted in 1997 in the Indian Motorcycles scam. The Zanghis of Niagara, NY, where

McVeigh's family is from, are related to the Palmer-Ostertags, which starts to explain McVeigh's real
connections.
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The Ostertags are Alsatian nobles related to the Hohenzollerns, taking us back to Emperor Frederic
Barbarossa. These Palmer-Ostertags in New York also link us to the Palmers in the British peerage,
who link us to the Molyneux* a second time in this paper. They are baronets closely related to the
Watsons, Villiers, Tennants, Howards, Campbells, Montgomerys, and Trollopes. They were bankers,
among other things, and became barons in the 19" century. Of course McVeigh couldn't have gotten
his Habsburg jaw from his aunt, but the Hohenzollerns do link us to the Habsburgs, so we are getting
very close already.

The Zanghis in McVeigh's genealogy also link us to the Kozlowskis. One of McVeigh's cousins is
Tamara J. Zanghi, age 58, of Elkridge, MD, related to Kozlowskis and Marshalls.

McVeigh's mother's mother is scrubbed by Tim Dowling, but in the Hill line he was also avan
Rensselaer, which of course takes us big places.
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They were Dutch West India nobles and some of the richest people in early America. Kiliaen van
Rensselaer was a huge diamond and pearl merchant who co-founded the Dutch West India Company in
1621 and was the First Patroon of what later became New York. So McVeigh wasn't only from New
York, his ancestors founded the place and owned it. His cousins still do.

On his father's side, McVeigh is a Donner and a Litz, the Donners being from Lorraine, France. This
may link us to the Ostertags on his mother's side, since they are also connected to Lorraine. They
weren't just from there, they ran the place, being the counts of Lorraine. Other than that, McVeigh's
paternal line looks heavily scrubbed, for obvious reasons. So although we can't link him to the peerage
in that direction, it doesn't mean he isn't linked that way. It just means the information has been
hidden. Can we recreate it? Maybe. The McVeighs in the peerage are now related to the Byngs, Earls
of Strafford, and that marriage took place in 1994, the year before the Oklahoma bombing. These
McVeighs live in Shaftesbury, Dorset, and we saw Dorset above. It is where the Smith baronets are
from. They lived in Blandford St. Mary, which just happens to be about 7 miles south of Shaftesbury.
So it wasn't hard to find a probable link between the McVeighs of New York and the McVeighs of
Dorset through the Byngs and Smiths. In checking that, we find something we didn't find before.
These Smith baronets related to the Whittingtons of Florida were also related to the Stuarts, Earls of
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Moray. These Earls of Moray descend directly from James V Stewart, King of Scotland, and Mary
Erskine. James' mother was the sister of Henry VIII. The name Erskine links us to the Dunblane and
Christchurch events, as well as to Andy Murray.

Amusingly, we may be able to link McVeigh to the Murrah building through its namesake Judge
Alfred P. Murrah. Murrah was descended from the prominent Murrahs of Virginia, who were Murrays
of Scotland before that. Well, the McVeighs in the peerage married into the Murray-Aynsley clan in
1933, also linking them to Campbells and Mitfords. This Murray-Aynsley was the 2g-grandson of the
Duke of Atholl, also linking us to the Hamiltons and Stuarts. So it appears McVeigh was tapped to
take the blame for bombing his cousin's building. Par for the course. Same song, millionth verse.

The McVeighs also married into the Bentinck family in 1954, linking them to those barons.

In the US, the McVeighs changed the spelling to McVay, so it is possible McVeigh has been scrubbed
by changing the spelling of his name. In my paper on the USS Indianapolis, we saw a possible link
there to Tim McVeigh through its commander Charles McVay III, chairman of JIC—the highest
ranking intelligence officer in the world. I don't think it is a coincidence both these guys were military
involved in huge faked events. Charles McVay married the Hawaiian heiress Kinau Wilder, though
she is not mentioned on his Wiki page. And yes, this is the actress from Magnum PI, and, yes, this
links us to Gene Wilder. Her grandfather was shipping magnate Samuel Garner Wilder, and her great-
grandfather was Gerrit Parmele Judd, who married a Fish. Judd was a top Jewish banker who took
over Hawaii in the 1840s through King Kamehameha. And yes, this links us to the country group The
Judds, and to Ashley Judd. Wilder, his son-in-law, took over shipping for the Hawaiian lines,
becoming fabulously wealthy. This also links us to the Reeds, as in the family of John Reed of Oregon,
de-immortalized by Warren Beatty in Reds. McVay's son Charles IV married a Cohen and hung out
with Prince David Chavchavadze, a high-ranking CIA officer. Curious, since Chavchavadze is a 2g-
grandson of Nicholas I of Russia. This links him not only to the Romanovs, but to the royal families of
Sweden, England, Denmark, and Prussia. The reason McVay was a friend of Chavchavadze is that
they were cousins, related through the Judds. Paul Chavchavadze's uncle was Herman Judd, who had
married the Princess Georgievna. Of course this ties the McVays themselves to the European royal
lines. You see that the McVeighs/McVays are extremely well connected no matter how you spell their
name.

But can we link McVeigh to these McVays? Possibly. We saw above that McVeigh is related to a
Judith Marshall through his aunt. Well, the McVays are also related to Marshalls through the Christys.
Charles Butler McVay I's sister married Marshall Andrews Christy, and he got his first name from his
mother Sarah Haskell Marshall of Nashua.

This may also interest you: in researching this, I tripped across Tim McVay, who was allegedly
convicted of murdering his girlfriend Carrie Olson in 2015. So they seem to be recycling names again
as a joke. Red flags also abound on this one, since Dateline featured it before it was solved, and the
conviction was handed down in a bench trial, with no jury. Bench trials for first-degree murder are
unheard of—except in these fakes—since the defendant has to wave his rights. He is given a free
attorney to defend him, and that attorney would never allow him to waive his rights to a jury trial. So
this may be our undead Tim McVeigh, still working projects under a slightly changed name and a
different photo. This murdered girlfriend story is standard Men-are-pigs/Operation Chaos, run to scare
women and split the sexes. If you are a woman, you should find these projects very very stale, since
they are run with you as a target, to destroy all your relationships and make you spend more money to
compensate. How can they sell you anti-depressants if you aren't depressed?
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OK, let's leave McVeigh and return to Glenn Dale Wilburn, one of those allegedly offed by dark agents
to cover up the Oklahoma event. The name already looks fake, doesn't it? Glenn Dale=Glendale. It is
claimed that Wilburn lost two grandsons in the daycare center, and filed a civil suit against McVeigh
on behalf of his daughter. Since—unlike Heidelberg—we know there was no daycare center in the
building, we know this story is false from the start. Plus, why would you file a civil suit against
McVeigh, who had no money? Heidelberg told us it was so that Wilburn and his attorneys could
subpoena documents, but that story also makes no basic sense. If the government ran this event and
was covering it up, why would they release documents to a court or admit anything? They would just
shred any documents and stonewall, wouldn't they? So any lawsuit would be a total waste of time.

With almost no digging, we find that these fake kids were step grandchildren at best. They are given as
Chase and Colton Smith, sons of Edye and Tony Smith. Wilburn supposedly died quickly of
pancreatic cancer at age 46 in 1997, soon after the lawsuit was filed, scaring everyone silly. A
computer search shows Wilburn related to Meyers and Peels, a red flag already. Remember, a Peel
basically founded MI5, and was Prime Minister, later appearing on the cover of Sgt. Peppers. Wilburn
is not linked there to any Smiths. Edye Smith, age 48, aka Edye Lucas, aka Edye Longoria, aka Edye
Ahmadi, aka Edye Stowe, aka Edye Coss, is obviously a suspicious character.

Next Steps: Find a result that matches whom you're looking for the most. You can Search Tip: Try adding a middle initial, current or previous city, and/or approximate age
click the headers to sort the results. Once you find a match, click "Open Report” to
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Are we supposed to believe she has been married five times by age 48? The alleged father Tony Smith
is linked to a Chad Hollingshead, aka Carmen and Carmeleta Hollingshead, of Hollywood. Make sense
of that if you dare. This person is listed as being both 73 and 38 years old. He/she is listed as a
entertainment professional at LinkedIn and is also listed at IMDB.

Even weirder: Chase Smith is listed on Tony Smith's page. Why is that weird? Because Chase
allegedly died at age two, 25 years ago. But Instantcheckmate doesn't list minors, indicating he is over
18 now. You will say the computer just forgot to stop aging him, but if the computer has a death
listing, it will. If it doesn't, it won't. So the computer believes he is still alive. . . because of course he
is.

Edye Smith is also linked to the Longorias, as we just saw. I checked, and these Longorias of Tulsa are
indeed related to Eva Longoria of Texas. They are all Mexican/Marrano royalty.

The Angela Berenato on her list links us to a Jesse and Brooks Pollard. Catalog that for later.

Edye Smith is also linked by the computer to Mohamed E. Elahmadi, Rachid Elghazrani, and
Abdelaziz Elhilali, as well as Debbie Stanley. Stanley links us to Ashley Reed. And guess what,
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Elahmadi and Elghazrani have Falls Church and Fairfax, VA, on their lists. You know that means:
Langley. We are looking at lists of CIA agents. The New York Times gives Wilburn's wife only as
Kathy, and Instantcheckmate lists a Kathryn Sanders as his wife. But she also has a list of aliases,
including Coss, Sanders, Wilburn, Forester, and Graham. It looks to me like Glenn Wilburn just faked
his death and changed his name to Wilburn Glenn, since we find a person of that name in the
computers in Tulsa.

OK, let's move on. Another way to tell this whole story is fake, including the deaths, is the claimed
link to white supremacist groups like the CSA (The Covenant, the Sword, and the Arm of the Lord).
Those links have since been torn up by other researchers, who admit they were all FBI fronts, but they
still haven't gone deep enough. It wasn't only those immediate groups like Elohim City that were
fronts, it was all these interwound groups of the 20™ century, going back to the Aryan Nations and
before. I have previously outed the KKK and the American Nazi Party of George Lincoln Rockwell—
who founded it right out of Naval Intelligence, but here we will look at some other groups and people
more closely tied to Oklahoma in the literature. We will start with Richard Girnt Butler, alleged
founder of the Aryan Nations. He was working for Vultee Aircraft near its inception in his 20s while
still in Junior College, though he doesn't tell us how that was possible. He actually came out of the
Army Air Force and was an aerospace engineer, working for Lockheed Martin. He was their senior
manufacturing engineer and was also a multimillionaire from patents. He got his start in politics in the
1950s, after the war, pushing anti-Communism. Smelling smoke yet? Do you really think this guy
was the grand poobah of Nazis? You may also like to know that his wife was Betty Litch. Does that
ring a bell? No? Go back above and notice that McVeigh was a Litz on his father's side. That is one
of the few names they give us. Litch=Litz. It's the same people, so McVeigh was actually related to
Butler. It was all in the family.

Despite that, we are told Butler founded the Aryan Nations on a 81,000 m* compound in Hayden Lake,
Idaho, just outside the tourist town of Coeur d'Alene. Note the aces and eights again. This isn't
Europe, so why are they listing it in meters at Wikipedia? Just to mess with you. Alleged Nazi buddies
of Butler included Lt. Colonel Gordon Dwight Mohr. Mohr was allegedly a raving anti-Semite, which
i1s funny since the Mohrs are Jewish. In the British peerage, the Mohrs are German bankers who
married the Hare viscounts and the Lushington baronets in the 20™ century. They were formerly
Mohrenschildts, closely linked not only to the Kauffmanns, but tying us to the fake Kennedy
assassination through Oswald's handler George de Mohrenschildt. Yes, Gordon Mohr the fake Nazi
was actually a relative of George de Mohrenschildt. And like all these other fake Nazis, he was Jewish.

Not only that, but these Mohrs/Mohrenschildts link us to. . . the Habsburgs. In 1973, Ebba von
Mohrenschildt married Christoph Graf von Habsburg-Lothringen, linking us not only to the Emperors
of Austria, but to the Bourbons, Kings of Spain, and the Princes von Sachsen.

And I haven't taught you anything if you don't notice that our Lt. Colonel Gordon Dwight Mohr isn't
just linked to the peerage through his last name. He is linked through all three names. These people
only have surnames, and he is also a Gordon and a Dwight, the Gordons being Dukes of Gordon and
the Dwights being related to the Booth baronets. In fact, all the Dwights in the British peerage are
American.

And in a further circle, we find that through the Kauffmanns, the de Mohrenschildts are related to the
Romanovs, which links us to the Chavchavadzes, which links us to the Judds, which links us to the
McVays, which links us to the McVeighs. Are you starting to get the full picture? I hope so.
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That was fun, so let's look at another buddy of fake Aryan Nations founder Richard Butler. How about
Thomas Linton Metzger? He just sounds Jewish, doesn't he? That's because Metzger is a Jewish
name. He is sold as the Grand Dragon of California, but he too was Army and electronics industry.
They admit he came out of anti-Communist luncheon meetings sponsored by Douglas Aircraft, so I
think we can assume Metzger worked for and was sponsored by them. Metzger and his son were
allegedly fined $12 million for the death of Mulugeta Seraw in Portland in 1988. Strange, since US
law has no way to “fine” anyone for a murder committed by someone else. The SPLC and ADL
allegedly won a civil suit, but unless they could prove Metzger ordered the killing, they had no case.
There is no indication he did, and the entire court case looks like another fraud, occurring only on
paper. More indication of that is that Instantcheckmate has never heard of Mulugeta Seraw, not in
Oregon or anywhere else. Not really surprising, since it looks like a fake name. Seraw is a scramble of
“swear”. The computer has never heard of his son Henock Seraw, either.

Seraw was allegedly beaten to death by several skinheads, including Kenneth Murray Mieske. Hah.
That really doesn't sound like the name of a skinhead, does it? It sounds the name of a Jewish barrister.
Unfortunately, the computers have never heard of anyone by that name, either, in Oregon or anywhere
else. There is only one Kenneth Mieske in the US, age 82, of Coral Springs, FL, and his middle initial
is a firm D. The Kenneth Mieske of our story allegedly was jailed and served his time in New Mexico,
dying in Oregon. But neither state is on his list, and he wasn't 82. He was 45 at the time of death in
2011. More digging does uncover a Kenneth Mieske, age 45, but like the older person by the same
name, he is listed as being from Coral Springs. So the real Kenneth Mieske, age 82, is being used to
cover the fake one. Even more curious is that the younger one also has Tweed and Denbigh on his list,
which would make him from Wales, kind of confirming my last joke.

Since no genealogy is available for Metzger, lets do a people search on him. Wikipedia tells us his
wife was Kathleen Murphy, but she isn't on his list. A Kathleen Huff/Cotton is listed on one of his
daughter's pages, at age 56. That may be her, since she died in 1992 at about that age. So why don't
the computers know she was a Murphy? Probably because she wasn't. Huff/Hoff is a Jewish name,
think Huffington Post.

But back to Butler. Despite supposedly being involved in plots to overthrow the government and
calling for widespread violence against Jews and blacks, he never spent one day in jail and was never
beaten. Like Metzger, he allegedly lost an SPLC lawsuit, but there is no evidence of that except a now
non-existent story from CNN. You may believe it but I don't. You can't win lawsuits involving non-
existent people. This SPLC lawsuit was for Victoria Keenan and her son, allegedly Idaho Natives who
were asked by skinheads if they were Natives, allegedly treading on their civil rights or something.
Morris Dees used that to win a $6.3 million judgment and take all of Butler's properties. Was it Butler
who asked them that? Did he order it? Again, no claim of that, just the claim that if you are Morris
Dees you can win lawsuits without citing any real laws. But again, all we have to is look up this
Victoria Keenan. She exists, but her listing throws up a forest of red flags. The same Victoria L.
Keenan is listed three times, with three different ages: 66, 65, and 48.


https://www.instantcheckmate.com/results/?firstName=victoria&lastName=keenan&city=&state=ID&gender=female&qLocation=false&qRelatives=false&qOver40=true
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https://www.instantcheckmate.com/results?firstName=Mulugeta&middleInitial=&lastName=Seraw&city=&state=ALL&age=
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She has many aliases, including Keenan, Markle, Dickson, Burrie, Cordell, Grafton, and Wildflower.
So she is already looking like another agent, though we already knew that. Notice that she has Jackie
Judd on her list. That name links her to everyone above. Markle probably links her to Meghan. Also
Grafton, which is not a Native American name, though it is a peerage name. See the Dukes of Grafton,
who came from the illegitimate son of Charles II Stuart. One of them was Prime Minister in the 1760s.
James Douglas Grafton, age 72, on Keenan's list, has Lompoc, CA, on his list, which is Vandenberg
AFB. A search on that finds a Sarah Grafton, intelligence analyst, 18-year veteran, at Vandenberg,
previously at Langley for three years. James Grafton is linked to Mary Kahn (Kohen) at MyLife.

These Burries of Phoenix are also Jewish, related to Shaffers, Niedermeyers, Churchills, and Phillips.
Notice that Victoria Keenan also has Mountain View, CA, on her list. Not only is that now Google, but
it is also Ames research and of course CIA. Not many Natives there. She has lived in 26 different
places, and we also notice Vacaville on her list. I guess she was visiting Manson. The one location
that doesn't fit is Dixon, IL, and since she has Vacaville on her list, I am guessing Dixon points us to
the Dixon Correctional Center. Keenan couldn't have been working as a guard there, since the prison is
all-male, so again she look like some sort of agent.

So let's look more closely at Keenan's relatives list. Who is Jackie Judd? She is aka Jackie Cordell,
age 43, also from Mountain View and Sunnyvale. The Cordells are also famous Jews, see Cordell
Hull, 12-term Democratic congressman and vice-Presidential candidate. He was FDR's Secretary of
State. He was married to the Austrian Jew Rose Witz, widow of Edward Whitney. Hull was a Cordell
through his grandmother. He was also a Flowers. The Cordells were baronets, related to the
Waldgraves, Bacons, Kemps, and Firebraces. The name was later shortened to Cord, linking us to
Cord Meyer.

Keenan also has a Randi Bostrom on her list. She is aka Randi Butler. I'll give you a second to
remember what that means. Who was the lawsuit against? Richard Butler. These Butlers related to
Randi are from Phoenix, and include Randy, Randall, Melvin, Wesley, Shirley, Derric, and Dorothy.
They link us to Allens, Merculieffs, Turners, and Adams.



You will tell me the name Butler appears here because the computer found Keenan and Richard Butler
together on court documents. But that can't be the case, since the computer is not linking us directly to
Richard Butler. It is only admitting Randi Bostrom was aka Randi Butler. I am having to do a lot
more work to link them, as you are seeing.

If we now do a search on Richard G. Butler of Idaho, we find him with the correct death age, but most
of his relatives and locations have been scrubbed. We know he lived a lot of other places than Idaho,
but those are the only ones listed. Four women are listed, one his wife and two his daughters. If
Kayleen Canup, aka Kayleen Wallingford, is his daughter, it appears she married a Jakob Canup, which
is sort of weird in that that is a Jewish name. It is often spelled Kanup/Kanupp, and it comes from the
Hebrew Kanaph. See the astronomer Robin Canup, who you may have seen on Naked Science. So the
daughter of the Nazi Butler married a Jew? That makes sense, right?

The Wallingfords of the peerage link us to the St. Aubyns again. That is the third time in this paper, if
you are counting, indicating that is not a coincidence. The Viscounts Wallingford also link us to the
Knollys and Murrays, so we get that again as well. They are linked as recently as 1908. If you are
wondering who the St. Aubyns are, they were created baronets in 1671, being descended from
Arundels and Stewards/Stewarts. After marrying the Knollys (previously Riches), they became barons
in 1887, at which point they continued to marry up, to the Marquesses Townshend, who were Stuarts
(Marquesses of Bute). The second Baron then continued the rise by marrying into the Hamiltons,
Dukes of Abercorn in 1892. His second wife was a Child-Villiers, of the Earls of Jersey. At that point
the rise ended, since he had no sons. His daughter is now married to the Earl of Morley. A younger
brother married a Phillips and continued to be Baron St. Leven. They are still barons and have recently
married into the Kennedys.

Next on Butler's list we have a Tonya Keim Draine, 55. She has a passel of aliases as well, including
Carlisle, Noyes, Butler, Draine, and Keim. Besides those, she is related to a Metz, a Potter, and a
Schneide. So, lots more Jewish names. Keim is admitted to be Jewish, and it means “tough”.
Schneide is Yiddish, being a variant of Schneider. Noyes is often Jewish since it is a variant of Noah.
Remember, we have recently seen a Noyes in my papers, when we outed the Oneida Community as a
fraud. It was founded by crypto-Jew John Humphrey Noyes. These Metzes link us to Ashley Wallace,
who links us to Kennedys of Spokane. We find an Irael Kennedy, listed as both 49 and 31, and she is
linked to Alsinia Kennedy. The problem: all these people are black. I found that these Kennedys are
related to Patricia Willis, who just died in 2017. So we are finding Butler's daughters not only linked to
Jews, but to blacks, pretty much blowing the whole story.

The last name on Butler's list is Lois Schneide, aka Schnitte, aka Butler. So Tonya and Lois must be
the daughters, with Kayleen being a sister or niece or something. No Schnitte is on her list, so it may
be a respelling of Schneide.

We also find a Kathleen Butler Wallingford, age 81, indicating that Kayleen is definitely family,
possibly named for Kathleen. Perhaps Kathleen was Richard's sister and Kayleen is a niece. At any
rate, this Kathleen also links us to a Behmer and a Roth, two more Jewish names. Patsy Wallingford of
this family has the names Ferrario and Folsom on her list.

Tonya gave us some more Butlers to chase down on her list, so let's do that. Gerald Butler takes us to
Wally Butler, who takes us to Teresa Churchill. Hmmm. Teresa Churchill, aka Teresa Butler, aka
Teresa Latimer, aka Icequeen Teresa, is also related to Pollards (Katie), Hamiltons, Maxwells and
Greens, so we are getting more possible links to the high peerage here. This also links us back to


http://thornhill-valley-chapel.tributes.com/dignitymemorial/obituary/Patricia-Ann-Willis-104387494

Victoria Keenan above, who also had a Churchill on her extended list, giving us a straight link between
Keenan and Butler. It also links us back to Edye Smith, daughter of Glenn Wilburn, since Smith was
linked to Pollards. Teresa links us to Eric Churchill who links us to Roger Churchill, 80, of Port
Angeles, WA, who just happens to be aka Eric Spencer. I hope you know what that means. These
aren't just any Churchills, these are the Spencer-Churchills, linking us to the Dukes of Marlborough.
Don't believe me? Look it up yourself. There is a Winston L. S. Churchill in the Instantcheckmate
listing of Teri Churchill, age 55, of Washington. The famous Churchill also had a second name
beginning in L: Leonard. Going to the Instantcheckmate listing, we find him 65, also related to
Stobaugh, Gordon, Olson, and Ceverha. So, did the famous Winston Churchill have any descendants
who ended up living in Washington state?
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Well, Wikipedia has a page on this, and we find one of the daughters of Mary Churchill Soames
married the 3" Earl Peel, and their daughter is Antonia Mary Catherine Peel. Hold up, we have seen
that name already. Glenn Wilburn was closely related to a Peel. Through the Meyers, he was related
to Kathleen Peel. Kathleen links us to Dorothy and Robert Peel. And what was the 3™ Earl Peel's full
name? William James Robert Peel. Of course this Earl Peel isn't living in Oklahoma City, and we find
Robert O. Peel is 68, too young to be the Earl, who is 73. But these name matches can't be a
coincidence, especially given that the Earl Peel's son married an Aykroyd, daughter of a Beamish.
They are closely related to the Hamiltons, and we just saw a Hamilton related to our Butler.

Descendants of Churchill also include Olivers and Kennedys.

It is pretty easy to intuit what is going on here, since Butler is also a big peerage name, linked to all
these others. So either the Natives in Coeur d'Alene are naming themselves after famous British peers,
or something a bit deeper is going on here. There are 2,800 Butlers in the peerage. See the Baronets
Butler, who are actually living in the States right now. The 13™ Baronet Sir Richard Pierce Butler was
the director of PayneWebber in New York until 1990. His mother was a Hamilton. There is another
line of Butler baronets living in British Columbia, just north of Idaho. See the 4™ Baronet Sir Reginald
Richard Michael Butler, who was a consultant for the Attorney-General of British Columbia. This may
be why these events were run in northern Idaho, just across the border. His father the 3™ Baronet was
also in British Columbia, as the head of Teck Corporation, a big mining and energy company. The



http://thepeerage.com/p19443.htm#i194425
http://thepeerage.com/p19443.htm#i194425
https://en.wikipedia.org/wiki/Descendants_of_Winston_Churchill

Butlers are also Earls of Carrick, and in that line they are closely related to the Maxwells. We saw the
Maxwells above as well. The Butlers were also Earls of Lanesborough, where they were related to
Brands, Clarks, and Stirlings. One of them became the Duchess of Sutherland (Leveson-Gower) in the
1940s, but she died without issue. The Butlers became Marquesses of Ormonde in the 1800s and later
married with the Pagets and Gordons—who we just saw as well. The last Marquess' daughter lived in
Chicago and married a Soukop. There was also a Baron Butler, Chancellor of the Exchequer and
Home Secretary in the 1950s. His son Rt. Hon. Sir Adam Butler married a Molesworth-St. Aubyn.
And we saw that name above also, linked to Tim McVeigh.

Which reminds us that our Richard Butler in this story came out of Vultee Aircraft and Lockheed
Martin, so he wasn't in Idaho because of its lack of black people, he was there to work with Mountain
Home AFB and Military Intelligence, perhaps in cooperation with Canadian Intelligence, to run these
fake Nazi projects. He joined with Wesley Swift in about 1950, joining the anti-Communist project to
Christianity and Hitler—a strange combination. Almost no information is available on Wesley Swift,
though he does have a page at Findagrave. Amusingly, one of two comments left is a glowing one by
Johann Georg Heidler. Almost no one but me will get the joke, but Johann Georg Hiedler was Hitler's
grandfather. The only clues left on Swift are the names Swift and his wife's maiden name Warner.
And the fact that MyHeritage has different information. At Findagrave, he is listed as Wesley Albert,
but MyHeritage lists him as Wesley Allan. Findagrave gives his wife as Olive Lorraine, but
MyHeritage lists her as Genevieve. Findagrave doesn't list their daughter, but she is Linda Hitchings
Smith. MyHeritage lists his father as Wesley F., while Findagrave lists his father as Richard Carson.
This indicates to me they are just making it up. They probably inserted the name Lorraine as a marker,
linking us to Lorraine, France. Richard Butler also has no parents listed, and there is no such surname
as Girnt. It may be a fudge of Grant or Gerndt. A search on Richard Gerndt finds a current one related
to Goulds and Pagets, which is informative.

My guess is this Wesley Swift was also military intelligence. He did come out of the military in the
60s. He is probably from the famous and connected Swifts originally from Wales, and may be related
to Taylor Swift, Katy Perry, and those people. We can tell he was Intelligence, since—as you may
remember—he somehow allied with Farrakhan and Nation of Islam back in the 1980s, despite being an
alleged racist. Why would someone who was calling blacks “mud people” be invited to speak at a
Nation of Islam rally? Because all these people were agents yakking at eachother. Nation of Islam is
another CIA front, just like WAR, Aryan Nations, the SPLC, and this whole interlocking gaggle of
morons. Their job is to push forward that sliver of American politics as part of Operation Chaos, and
to control the Jewish opposition. All these fake Nazi organization have one main thesis: making those
who resist the Phoenician Navy look like ignorant racist nutjobs. They normally pull in Christianity
because they want to blackwash that at the same time, as a continuation of the old Theosophy project.

Therefore, when it was decided to pull the Murrah building in Oklahoma City, a call went out to all the
sub-levels of Intelligence, informing them that as usual they could attach their tar-babies to this hoax.
So of course this fake Nazi project was rolled out again, and tied to the event through Elohim City.
Like Spahn Ranch outside of LA, Elohim City was never anything more than a CIA front, and probably
wasn't even inhabited most of the time. Before an event they may have installed a few agents there in
shacks to keep up the charade, but they admit the place was never more than a few mobile homes.

Robert Millar allegedly started the place in 1973 with 18 followers. Making 19 with Millar. They
admit that before that, Millar was in a suburb of Baltimore, running an evangelical camp on the former
site of St. Charles College. That is in Catonsville, north of the University of Maryland, Baltimore
County. It is also the current site of the Army National Guard, which should get you started. The



College was started in 1830 by Emily Caton MacTavish, of course related to all the people we have
been looking at. Her father was Charles Carroll, who signed the Declaration of Indepedence. Her
daughter married a Howard, of the Earls of Carlisle, and her son married the daughter of General
Winfield Scott. When the College burned to the ground in 1911, all the land was purchased by William
Brendel, who eventually turned it into Brendel's Manor Park.

And who were these Brendels? They were German/Jewish bankers from Alsace and Zurich, originally
Schaubs, Freys, and Baltzers, who came to Berks, PA, in the mid-1700s. They then moved down to
Maryland and North Carolina. William Brendel's mother was a Zimmerman, proving they were still
Jewish at the end of the 19" century. So why did the Jewish Brendels allow Millar to run a Christian
camp on their lands in the 1960s? Well, given his later pronouncements against Jews, we must assume
it was for the usual reason: opposition control. Millar must have been a budding agent and the
Brendels were his early enablers. Robert Millar is sold as a Mennonite, I suppose to blackwash them
like the CIA loves to blackwash the Amish, but they admit his wife was Elsie Fisher. That's a Jewish
name, of course. In the 1980s, Millar began grooming a new agent to take his place: James Ellison.
Which brings us back to the CSA. Ellison has no early bio, just appearing at age 30 out of nowhere in
about 1970 to found the Covenant in Elijah, MO. He then spent time in prison in the 1970s, though we
aren't told where or for what. After being released around 1980, he joined Millar in Elohim City and
allegedly married his granddaughter Angela. ~ Unfortunately, the big computers confirm exactly none
of this. They do list a James Ellison, age 79, of Missouri, but although he is from near the area of
Elijjah, he isn't linked to Oklahoma at all. Nor is he linked to the Millars or to anyone named Angela.
We aren't told where he was allegedly incarcerated, but no prison towns in Missouri are on his lists.
Which indicates to me all the stories about him are complete fiction. His Wikipedia page certainly
reads like fiction.

The same goes for Robert Grant Millar, 1925-2001, who only has Muldrow and McCurtain, OK, on his
list. Muldrow is right outside of Fort Smith, telling us where all this fiction originated. The army is
still there, and not only at Fort Chaffee. We may assume Elohim City was just part of the theater
department of Ft. Chaffee and Little Rock AFB. As for Millar, there are Millars in the peerage of
course, and my guess is he was just an agent assigned to this project, spending not more than a few
moments at Elohim City for photo shoots. Curiously, there is an Angela R. G. Millar listed in the
peerage, otherwise scrubbed. Could that stand for Robert Grant Millar? If so, she didn't marry James
Ellison, which would explain why she isn't on his Instantcheckmate page. She married David Rutter, in
case you are interested. This would indicate Millar may have had a British accent. Are there any
David Rutters in Oklahoma? Yep, there is one at Fort Sill. May be a coincidence, may not. Also
interesting is that on both Robert Millar's list and his son's, we find a Juda Allen. Obviously a Jewish
name. Also the name Salem House. Salem is a Jewish name as well, short for Jerusalem, so this name
also looks like a spook marker. Also a Dorcas Zook, another Jewish name, a respelling of the
Ashkenazic Zhuk. I will be told that is proof these people were Mennonite, but I don't read it that way.
Yes, the Mennonites use Biblical names, but I think the Mennonite angle is just being used here as
cover for the crypto-Jews actually inhabiting this con. As I said, Intel loves to slander the Amish and
Mennonites, because these groups threaten their total domination. The Phoenicians can't stand any
pushback, no matter how limited.

On the way out, let's look at the daycare center reported to have been in the building. This was a
federal building downtown with professional offices. Why would it have a daycare center? You will
say it was for the people who worked there, as a convenience. But the children allegedly killed there
weren't the children of people who worked there. Edye Smith didn't work there. The Coverdales and
Nguyens didn't work there. So the story makes no sense, as usual. Federal buildings don't have



daycare centers. What they do have is spooks in spades. The Murrah building was stiff with spooks,
and as we know these people enjoy lying all the time about everything. It is their job.

Check out this NPR story, reselling the daycare center in 20135, still testing your intelligence. We are
told 21 children were there and six survived. But wait, subtracting we find the number 15. But the
story for years has been that 19 children died. Were the other four babies just sitting on the hood of
McVeigh's van? They can't get these numbers right 20 years later? To this day, CBS lists 18 kids in
the daycare, not 21.

The Murrah building contained offices for BATF, DEA, Marine Corp, Defense Security Service, and
Secret Service. So ask yourself this: why was the Secret Service camped out in the Murrah Building?
The Secret Service guards the President. Was Bill Clinton in OKC that day? Did Bill Clinton have any
presence in OKC? No. So that makes no sense. Plus, I have already shown you that one of those
Defense Security guys allegedly killed was a fake. In my paper on the Zodiac, I also covered fake
serial killer Richard Cottingham, showing you many photos proving he is the same as this Harley
Richard Cunningham. He is still alive and still pretending to be in jail. He is now old and fat and gray,
but it is the same guy. So you shouldn't believe anything these federal agents tell you. I wouldn't trust
a federal agent to tell me the correct time.

In conclusion, we have seen that, like the Twin Towers, Oslo, Grenfell Towers, and many other events,
Oklahoma City was just a building demolition sold as a whole lot more. It is like the ship sinkings we
have also been studying, where old ships are scuttled on purpose and the event is used to sell a much
larger project. Every time a building comes down or a big ship sinks, the government uses the event to
sell you a huge fear-inducing story, since in most cases they do have the rubble or wreckage to point to
as evidence. So they don't have to fake that. All they have to do is hire their writers to manufacture a
gigantic fiction, one with dead babies and damsels in distress and billionaire Jewish heroes giving their
lives for the greater good. At first they sold these Operation Chaos events as just accidents, as with the
Titanic, but later their best writers realized they could sell a lot more fear and propaganda by linking
the events to some bad guys they wished to blackwash. So the enemies list of the Phoenician Navy and
ADL was added to these stageplays, and they now include fake Nazis, real straight men, blonde people,
people who don't like bankers, Ron Paul voters, the Amish, and anyone else who isn't status quo
enough to suit the current governors. It has always been pretty transparent, and I suggest you quit
falling for it.

*Real name allegedly David Rowling Keating. Why would he need to change his name? To keep us from
linking him to J. K. Rowling, perhaps? Or maybe to keep us from linking him to Charles Keating of the savings
and loan scandals. Or maybe to keep us from discovering both those names are wrong and that he is really
Anthony Francis Keating IV, related to Kuhns (Kohens) through his aunt. Keating is also a Kuhn/Kohen
through his 2great-grandfather Jacob Snyder. He is scrubbed from his father's page at Findagrave, but we know
that is his family since his mother is Mary Martin, his grandmother is Emma Rowland and they are from Tulsa,
OK. So they even fudged the middle name from Rowland to Rowling at Wikipedia. It may still link him to J.
K. Rowling, since she is also a Rowland(s). One of Keating's great-aunts was a Reilly, linking us to the
Wallaces and McGoverns. And yes, that is the Presidential candidates George McGovern and George Wallace.
Through another 2g-aunt he was linked to Levis. Of course Keating is also related to the peerage Keatings,
linking him to the Erskines, Campbells, Russells, Wards, Molyneux (in Canada), Singers, Cusacks, Talbots,
Crosbies, and Beresfords. One was a Lt. General and Order of the Bath in the early 1800s, and his son became
Solicitor General and Privy Council. In fact, these Keatings still have a parallel line in Dublin, with an Anthony
Francis Keating dying there in 2012. His grandmother was a Dwyer. The peerage Keatings also produced Paul
Keating, Prime Minister of Australia in the mid-90s. His daughter Katherine has recently been linked to Prince
Andrew as well as Jeffrey Epstein. So Keating is also related to McVeigh.
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